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INSTITUT ZA ANTROPOLOGIJU
Ljudevita Gaja32
l0 000 Zagreb
Upravno vijede
Zagreb, 16. 12.2021. g.

ZAPISNIK

sa 70. sjednice Upravnog vijeda Instituta za antropologiju odrZane u detvrtak, 15. 7 . 2021.
g. s podetkom u 1 1:00 sati u Uredu ravnatelja Instituta za antropologiju, Ljudevita Gaja 32,

Zagreb.
Prisutni: Prof. dr. sc. Stipan Jankovi6, predsjednik Upravnog vijeia, gda. Danijela Spehar,

dlanica Upravnog vije6a, Ivan Dolanc, dlan Upravnog vije64 dr. sc. Petar Proji6, dlan
Upravnog vije6a, doc. dr. sc. SaSa Missoni, ravnatelj Instituta, dr. sc. Mario Novak, pomo6nik
Ravnatelja za medunarodnu suradnju, dr. sc. Natalija Novokmet, pomodnica Ravnatelja i gcla.

Ana Barbarii, voditeljica pod-odjela radunovodstva i financija.
Odsutni: dr. sc. Nevenka Kopjar, dlanica Upravnog vijeia se ranije ispridala.
Zapisnik vodio: Zvonimir iuvalo, voditelj pododsjeka pravnih, kadrovskih i opiih poslova.

DNE\.TNI RED
PredloZen je slijededi dnevni red:
l. Prihvaianje Dnevnog reda70. sjednice Upravnog vijeda Instituta za antropologiju
2. Izvje5ie Ravnatelja o radu Instituta za antropologiju izmeclu dvije sjednice Upravnog
vijeia
3. Financijska izvjeSia Instituta do 1.7.2021.
4. Izvje56e o radu Centra za primjenjenu bioantropologiju
5. Problematika radnih mjesta na Institutu
9. Razno

Ad 1. Prihvadanje Dnevnog reda 70. sjednice Upravnog vijeda Instituta za antropologiju

Predsjednik UV prof. dr. sc. Stipan Jankovi6 otvorio je ovu todku Dnevnog reda te zapitao
nazodne dlanove UV da li imaju primjedbe ili prijedloge za dopunama ili izmjenama
predloZenog Dnevnog reda. Budu6i da nije bilo prijedloga za izmjenama i dopunama
predloZenog Dnevnog reda predsjednik UV prof. dr. sc. Stipan Jankovii stavio je predloZeni

Dnevni red na glasanje. Potom je predsjednik UV-a proditao Zapisnik sa 68. elektronske
sjednice UV te ga potpisao i priloZio uz Zapisnik.

Zakljuiak:
Upravno vije6e jednoglasno je prihvatilo Dnevnired 70. sjednice UV Instituta.

Ad 2. Izvje5de Ravnatelja o radu Instituta za antropologiju izmedu dvije sjednice
Upravnog vijeda i
Ad 5. Problematika radnih mjesta na Institutu

Predsjednik UV prof. dr. sc. Stipan Jankovid je otvorio ovu todku Dnevnog reda i dao rijed
ravnatelju Instituta doc. dr. sc. SaSi Missoniju koji je dlanove Upravnog vijeda izvijestio o
radu Instituta u razdoblju izmedu dvije sjednice Upravnog vijeda te je priloZeno pisano

izvjeSie dijelom proditao i dodatno objasnio.
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Ravnatelj doc. dr. sc. SaSa Missoni je pod ovom todkom Dnevnog reda u svom izlaganju

ujedno izvjestio nazodne dlanove UV o problematici radnih mjesta na Institutu istidu6i da bi

trebalo olakSati migraciju znanstvenika izmedu javnih znanstvenih Instituta Sto sad de facto

nije moguie. lJz to je naveo da dio zaposlenika Instituta ne moZe napredovati dok se ne

dobiju dodatni koeficijenti premda su ispunili sve kriterije za napredovanje. Ravnatelj je

mi5ljenja da bi svi Instituti trebalo vi5e sudjelovati u nastavi.

Clanove UV-a je izvjestio i da je Institut osnovao znanstveni dasopis Journal of
Bioanthropology koji bi uskoro trebao podeti sa radom.

Institut je aktivan na polju doma6ih i medunarodnih projekata. U tijeku su 3 doma6a projekta,

Od medunarodnih projekata naveo je da je u tijeku jedan Cost projekt, jedan Horizon o
Covidu, a da se jo5 8 medunarodnih projekatanalazi u fazievaluacije.

Ravnatelj je pozdravio imenovanje ove Uprave ZHHH te iznio mi5ljenje da su neki projekti
Instituta za antropologiju bili neopravdano odbijeni premda su uZivali dosta jaku

medunarodnu potporu.

Uz usmeno izlaganje Ravnatelj je dostavio dlanovima Upravnog vijeia detaljnije pisano

izvje5ie koje su dobili svi dlanovi UV prije podetka sjednice te Listu zaposlenika Instituta za

antropologiju koju je dodatno usmeno ipojasnio.

Zakljuiak
Upravno vije6e jednoglasno je prihvatilo izvje5de Ravnatelja o radu Instituta za antropologiju

u razdoblju izmedu dvije sjednice UV te primilo naznanje izvjeSie Ravnatelja o problematici

radnih mjesta na Institutu.

3. Financijska izvje5da Instituta do l. 7. 2021. g.

Predsjednik UV prof. dr. sc. Stipan Jankovi6 otvorio je ovu todku Dnevnog reda te dao rijed
gcli. Ani Barbari6, voditeljici pod-odsjeka radunovodstva i financija Instituta za antropologiju.
Gcla. Ana Barbarii je napomenula da dlanovi UV imaju detaljna financijska izvje5ia u radnim
materijalima u prilogu ovoj todci dnevnog reda, te da im je u tom smislu dostavljeno
tromjesedno i Sestomjesedno financijsko izvje56e. Posebno je naglasila da su sva izvjeSda

sastavljena sukladno propisima koji to ureduju te u skladu sa pravilima struke i da su na

vrijeme i u roku predana nadleZnim tijelima te da su sva izvjeSia prihva6ena od strane

nadleZnih tijela dime Institut ispunjava svoje zakonom propisane obaveze u tom dijelu. Gda.

Ana Barbarii je navela da Institut posluje pozitivno, te je objasnila pojedine stavke i rashode.

Na njeno usmeno izlaganje se nadovezao ravnatelj Instituta te upoznao dlanove UV da je
Institut u proteklih godinu dana znatna sredstva potro5io na za5titu na radu a Sto je sukladno
zakonskim obavezama i planu. Bududi nije bilo dodatnih pitanja Predsjednik UV stavio je
financijska izvje5ia Instituta na glasanje.

Zakljuiak
Upravno vije6e jednoglasno je prihvatilo financijska izvjeSia Instituta za antropologiju do I
7.2021. g.

Ad 4. Izvje56e o radu Centra za primjenjenu bioantropologiju
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Predsjednik UV prof. dr. sc. Stipan Jankovii je otvorio ovu todku Dnevnog reda i dao rijed

voditelju Ravnatelju Instituta koji je naveo da su dlanovi LIV-a dobili iscrpno izvjeSde

voditelja Centra dr. sc. Luke Bodkora na 17 stranica. Od vaZnijih stvari istaknuo je da je
podetak rada bio odgaclan zbog situacije sa Covidom-19 jer je bilo dosta problema u svezi

edukacije budu6i se nije moglo slobodno putovati, tj. putovanja su bila jako ogranidena. entar
je stavio na raspolaganje HZJZ 4 svoja djelatnika za pomo6 pri ogranidavanju pandemije i

epidemije u Zagrebu. Ostvarena je suradnja sa MUP-ovim centrom ,,lvan Vudeti6" te sa

Institutom ,.Ruder BoSkovi6", a sam Centar krede u konkretniji rad na domaioj i
medunarodnoj razini. Dr. sc. Luka Bodkor, voditelj Centra je objasnio neke dijelove pisanog

izvjeSda o radu Centra koje je dostavljeno svim dlanovima UV u okviru radnih materijala za

ovu sjednicu UV.
Buduii nije bilo pitanja Predsjednik UV je stavio izvje5de o radu Centra za primjenjenu

bioantropologij u na glasovanje.

Zakljuiak:
Upravno vije6e je jednoglasno je prihvatilo izvje56e o radu Centra za primjenjenu

bioantropologrju.

Ad 8. Razno

Sjednica je zavr5ila u l2:30 sati.

Zapisnik vodio:
Zvonimir euvalo, dipl. iur.

Zapisnik odobrio:
Predsj ednik Upravnog vije6a

Prof. dr. sc. Stipan Jankovii
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